
 

Zápis ze sedmého otevřeného zasedání SSH FF UK 
13. května 2025 

 
Schůze zahájena v 19:18. 

Přitomni: Martin Wolf, Václav Paděra, Šimon Baldík, Markéta Prošková, Barbora Řehořová. 

Zasedání proběhlo v online prostředí na platformě Google Meet, zájemci z řad členstva 
měli veřejně k dispozici odkaz na přihlášení. 

Zápis provedl Martin Wolf. 

Program: 

1. Úvod 
2. Schválení programu 
3. Uplynulé akce 
4. Nadcházející akce  
5. Spolkové narozeniny 
6. Různé 
7. Závěr 

 

1. Úvod 
- Paní předsedkyně SSH FF UK Markéta Prošková uvítala všechny přítomné a 

zahájila zasedání výboru. 

 

2. Schválení programu 
- Posléze představila program schůze a dala o něm hlasovat; program schválen 

poměrem hlasů 3-0-0. 

 

3. Uplynulé akce 
- 24. 4. – Exkurze na Vyšehrad a spolkohospoda Na Hradbách – akci zařizoval člen 

DK Václav Paděra, byl o ni velký zájem a jsou na ní skvělé ohlasy. Výbor děkuje 
za prohlídku členovi SSH FF UK Janu Müllerovi. 

- 28. 4. – Debata: Město jako zrcadlo polistopadové transformace – organizovala 
Markéta Prošková, akci považuje za velký úspěch a ráda by na ni v budoucna 
navázala; oba přednášející měli radost z darů. Výbor děkuje paní doktorce Adéle 
Gjuričové a panu docentu Hubertu Kamilu Guzikovi. 

- 1. 5. – Majáles – zařizoval tajemník SSH FF UK Martin Wolf, pochvaluje si, že o 
stánek i aktivity FFabuly na akci byl velký všeobecný zájem, akce proběhla 
v přátelské náladě, a potvrdilo se, že Spolek má stále nejlepší a nejzábavnější 
merch na celé univerzitě! Výbor děkuje čestnému členovi SSH Vlastimilu 
Křišťanovi za krásnou fotodokumentaci a všem kolegům, kteří pomohli s provozem 
stánku. 



 

- 6. 5. – Představení studentské práce Bereniky Čejkové – akci organizoval Martin 
Wolf, shrnul, že s výjimkou dlouhého procesu zajišťování místnosti akce jinak 
proběhla dobře, účast byla velká a přednáška skvělá. Výbor děkuje Berenice 
Čejkové.  
 

4. Nadcházející akce  
- 14. 5. – přednáška Filipa Balunoviće z Bělehradské univerzity o studentských 

protestech v Srbsku – akce ÚSD, kterou bude Spolek sdílet, komunikace ohledně 
organizace probíhá s panem doktorem Mikulášem Peštou. 

- 22. 5. – Filmový klub: Dva papežové  – vše je zařízeno, Markéta Prošková zítra 
vytiskne plakát. 

- 20. 6. – Memoriál knížete Vladivoje – grafika se chystá, merch se ještě upřesní. 
- Markéta Prošková za organizační tým seznamovacího kurzu oznámila, že koncem 

června proběhne také první organizační schůzka k seznamovacímu kurzu. 
- Výbor se rozhodl, že příští zasedání uspořádá koncem června, mezi 23. a 25. 

červnem; červencový výbor se vynechá, jak to výboru umožňují spolkové stanovy. 
 

5. Spolkové narozeniny 
- Tento bod projednává hlavní organizátorka akce, místopředsedkyně SSH FF UK 

Barbora Řehořová. 
- Markéta Prošková si chystá prezentaci a proslov, v němž shrne 15 let Spolku. 

Součástí bude i oznámení data 1. spolkového plesu. 
- Václav Paděra zařizuje playlist, pokusí se sehnat mikrofon. 
- Barbora Řehořová apeluje na to, aby několik lidí bylo na místě už před 16:00, aby 

se vyzvedl dort apod., je třeba zajistit místo, kde se bude moci chladit. Na místě 
budou Jakub Valuch, Václav Paděra, Markéta Prošková, Kateřina Kolaříková, 
Milan Zapletal a možná i další. 

- Martin Wolf obstará zbytek tomboly a fotografie na výzdobu, přítomen bude 
střídavě, spolu s Barborou Řehořovu zajišťují výrobu merche. 

- Pokladník SSH FF UK Šimon Baldík – bude potřeba platit vše v hotovosti, proto se 
bude muset vybrat hotovost. 

- Většina dalších věcí je už zařízená. 
 

6. Různé 
- Václav Paděra sdělil, že DK má už takřka dokončenou evidenci aktuálních členů, 

Spolek má rovných 111 komunikujících nebo čestných členů. 
 

7. Závěr 
- Po vyčerpání bodů programu paní předsedkyně poděkovala všem za jejich práci pro 

Spolek, ačkoliv toho teď všichni mají příliš, a ukončila schůzi. 
- Schůze skončila v 19:52. 


